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Innehållsförteckning.  
 Ärenden markerade med * hölls bakom stängda dörrar 

   

§ 7 
Val av justerare 
 
§ 8 
Godkännande av föredragningslistan 
 
§ 9 
Överläggningar med revisorerna 
 
§ 10  Dnr 2019:486 

  Kommunstyrelsens interna budgetramar för 2020 
 

§ 11  Dnr 2019:877 
Begäran från Pajala kommun om nedsättning av avgiften till Lapplands 
Kommunalförbund för 2019 

 
§ 12  Dnr 2020:68 
Förslag till avveckling av bemanningsenheten 
 
§ 13  Dnr 2020:69  
Förslag till utredning om kommunens avdelningsstruktur 
 
§ 14  Dnr 2019:492 
Förslag till fastighetsförsäljning av Vuollerim 21:173, gamla brandstationen 
 
§ 15  Dnr 2019:692 
Vattenskyddsområde för Jokkmokk, Vuollerim, Kåbdalis, Kvikkjokk och 
Murjek vattentäkter 
 
§ 16  Dnr 2020:30 

  Uppdragsavtal för Strukturum AB för 2020-2022 
 

§ 17  Dnr 2018:484 
  Finansiering av flygbilen för 2020-2022 
 

§ 18  Dnr 2019:186 
Förslag till förändringar i kommunstyrelsen reglemente gällande 
styrfunktionen mot bolagen m.m.  
 
§ 19  Dnr 2019:692 
Val av ledamot och ordförande i hälso- brottsförebygganderådet 
 
§ 20  Dnr 2019:1058 

  Biblioteksplan för 2020-2022 
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  § 21  Dnr 2019:186 
Svar på medborgarförslag – Ta bort ridförbudet på gångvägen till 
Notudden 

 
§ 22  Dnr 2019:200 
Svar på medborgarförslag – Kommunikation till och från Jokkmokk 
 
§ 23  Dnr 2018:1055 

  Svar på medborgarförslag- Asfaltering av väg till ishall/fotbollsplan 
 

§ 24  Dnr 2018:471 
Svar på medborgarförslag- Gällande gång/cykelvägar i Jokkmokk 
 
§ 25  Dnr 2019:1064 

  Motionssvar- Avsluta tidningsprenumerationen på Dagens Samhälle 
 

§ 26  Dnr 2005:153 
Motionssvar- Lokalt elnät 
 
§ 27  Dnr 2013:263 

  Motionssvar- Finansieringen av Destination Jokkmokk AB 
 

§ 28  Dnr 2017:1177 
Motionssvar- Vad F-N får vi för våra pengar 
 
§ 29  Dnr 2018:1078 
Motionssvar- Reservation av bygdemedel för fastighetsinvesteringar i 
Kaitumgården och Bjärkagården 
 
§ 30  Dnr 2017:391 

  Motionssvar- Låt oss bryta osynlighetens bojor 
 

§ 31   
Anmälan av delegationsbeslut 
 
§ 32   
Övriga anmälningsärenden 
 
§ 33  Dnr 2020:131  
Uttalande gällande att Jokkmokks kommun måste ta avstånd mot hat och 
hot mot samer 
 
§ 34  Dnr 2020:114  
Förslag till fastighetsförsäljning av Kyrkostaden 1:553, Kvarngården 

 
§ 35 

  *Kommunstyrelsens ordförande och kommunchefen informerar* 
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  § 7 
 

Val av justerare 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att till justerare utse Henrik Blind (MP) och Viktor Segerström (V). 

  ____________  
 
Ärendet 
 

Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum onsdagen 
den 12 februari 2020 klockan 15.00. 

. 
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§ 8 
 

Godkännande av föredragningslistan 
 
                          Kommunstyrelsen beslutar 
  

att godkänna utsänd föredragningslista med föreslagen ändring. 
 ____________ 

  
Henrik Blind (MP) föreslår följande tillägg till utsänd föredragningslista: 
 
- Uttalande gällande att Jokkmokks kommun måste ta avstånd mot hat och 
hot mot samer (§ 33). 
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 § 9   
    

Överläggning med revisorerna 
 

 Kommunstyrelsen beslutar  
 
att med beaktande av revisorernas synpunkter lägga ärendet till 
handlingarna. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 
Utgångspunkten för revisorernas årliga ansvarsprövning är nämndernas 
och styrelsernas ansvar för att skapa förutsättningar för en ändamålsenlig 
och säker verksamhet genom aktiva beslut. En viktig del av revisorernas 
årliga granskning är att pröva hur nämnden fullgör sitt uppdrag från 
fullmäktige. För att kunna göra den slutliga revisionella bedömningen 
fordras även ett ställningstagande till hur uppdraget fullgjorts och resultatet 
i förhållande till fullmäktiges uppdrag. 
 
Ärendets beredning 
 
Revisionsrapport ”Ansvarsutövande 2019 Kommunstyrelsen” från 
Jokkmokks kommuns revisorer. 

 
 Överläggningar kommunstyrelsen 
 

 Revisorer Viola Walkeapää (SV), Lennart Albinsson (SV), Gun Ek (S), 
Gabriella Lönngren (S) och Hans Forsström från PWC överlägger med 
kommunstyrelsen 
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 § 10  Dnr 2019:486 
 

Kommunstyrelsens interna budgetramar för 2020 
 

 Kommunstyrelsen beslutar 
  

att följa utvecklingen med gällande leasingavtalen gällande kommunens 
bilar, samt 

 
 att i övrigt anta följande interna budgetramar (tkr): 
 

Kommunchefen inklusive  
bostadsanpassning och trafikfrågor 12 929  
 
Samhälls- och infrastrukturfunktionen   28 294  
 
Tillväxtfunktionen      5 182 
 
It- och e-funktionen      2 711 
 
Personalfunktionen      5 588  
 
Controller – och juridikfunktionen 
inklusive överförmyndaren      5 621 
 
Ekonomifunktionen      7 472 
 
LKF – Lapplands gymnasium 24 204 
 
LKF – vuxenutbildningen      9 421 
 
Summa tkr  101 422 

 ____________ 
 

 Ärendet 
   

Kommunfullmäktige har 2019-11-04 § 76 beslutat om budgetramar för år 
2020 för kommunens verksamhet inom styrelser och nämnder varvid 
ramen för kommunstyrelsens verksamhet fastställdes till 101 422 tkr, vilket 
jämfört med budgetår 2019 är en minskning med 5 procent. 
 
Kommunstyrelsen fastställer därefter de interna budgetramarna. Till följd 
av det ekonomiska läget och den besparingsinriktning som tidigare 
beslutats om har det skett förändringar inom kommunstyrelsens 
verksamhetsområden vilket innebär både generella neddragningar, 
minskning av personal och i vissa funktioner även omorganisation vilket i 
sin tur leder till ramjusteringar internt mellan funktioner. 
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§ 10- fortsättning 
 

Förslag till interna budgetramar år 2020 för kommunstyrelsen (tkr): 
 

Kommunchefen inklusive  
bostadsanpassning och trafikfrågor 12 929  
 
Samhälls- och infrastrukturfunktionen   28 294  
 
Tillväxtfunktionen      5 182 
 
It- och e-funktionen      2 711 
 
Personalfunktionen      5 588  
 
Controller – och juridikfunktionen 
inklusive överförmyndaren      5 621 
 
Ekonomifunktionen      7 472 
 
LKF – Lapplands gymnasium 24 204 
 
LKF – vuxenutbildningen      9 421 
 
Summa tkr  101 422 
 
Ekonomichef Anna Wedin föreslår kommunstyrelsen att fastställa 2020 års 
budgetramar för kommunstyrelsen enligt förslag. 

 
 Ärendets beredning 
 
 Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2020-01-27, § 5. 

Tjänsteskrivelse från ekonomichef Anna Wedin daterad 2019-01-24. 
Kommunfullmäktiges beslut 2019-11-04, § 76. 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Överförmyndare Margareta Holmström 
Kommunchef Monica Lundkvist 
Ekonomichef Anna Wedin 
Personalchef Caroline Johansson 
Tillväxtchef Stefan Andersson 
Fastighetsansvarig Erik Fagerström 
IT-chef Bertil Nordqvist 
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 § 11  Dnr 2019:877 
 

Begäran från Pajala kommun om nedsättning av avgiften 
till Lapplands Kommunalförbund för 2019 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
avslå begäran från Pajala kommun. 

 _________ 
 
 Ärendet 

  
  En skrivelse har inkommit från Pajala kommun. 

  
Diskussioner kring fördelningen av kostnaderna för Lapplands Gymnasium 
har förts mellan Lapplands kommunalförbunds medlemskommuner under 
ett antal år. Bakgrunden är att den ursprungliga fördelningsnyckeln för 
Lapplands gymnasium inte längre anses ge en rättvisande 
kostnadsfördelning. Medlemskommunerna har under processen tittat på 
ett flertal olika fördelningsnycklar för att kunna hitta en som alla kommuner 
kan ställa sig bakom. Förhoppningen är att en sådan fördelningsnyckel 
kan hittas inför 2020.  
 
Det som har visat sig tydligt när olika fördelningsnycklar har undersökts, är 
att samtliga sätt att räkna på, har visat på att Pajala kommun bär en för 
hög kostnad för den gemensamma gymnasieskolan. Detta framgår också 
av den rapport som Public Partner tagit fram på förbundets uppdrag 
gällande framtida fördelning av kostnaderna.  
 
Inför 2019 fanns stora förhoppningar om att hitta en lösning som även 
Pajala kommun kunde ställa sig bakom. Vi upplevde det som att det fanns 
en total enighet i förbundet och mellan ägarkommunerna, när det gällde 
att Pajala kommun bar en för stor del av de gemensamma kostnaderna. 
Eftersom enigheten inte fanns i medlemskommunernas 
kommunfullmäktigeförsamlingar, kring vem som i stället skulle bära denna 
kostnad, drog processen ut på tiden och tidigare fördelningsnyckel 
fortsatte gälla för 2019.  
 
För att i detta läge möjliggöra för Pajala kommun att stanna kvar i 
förbundet och skapa mer tid för att komma fram till en långsiktig lösning, 
beslöt Pajala kommun att under 2019 betala in den summa som 
direktionen för Lapplands kommunalförbund föreslagit 
kommunfullmäktigeförsamlingarna att anta. Detta i stället för den summa 
som beslutet sedermera innebar (som utgick utifrån tidigare 
fördelningsnyckel). Denna lösning diskuterades först med LKF:s kansli för  
 



JOKKMOKKS KOMMUN  
   Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen   2020-02-10  
_______________________________________________________________________ 
 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 

11  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 11- fortsättning 
 
att tillse att det inte ställde till några bekymmer för förbundet, vad gällde 
likviditeten i förbundet.  
 
Konsekvenserna av budgetprocessen för 2019 inom Lapplands 
kommunalförbund är att Pajala kommun i dag bygger upp en skuld till LKF, 
vilket hos kommunen bokförs som en skuld och hos LKF som en fordran 
på Pajala kommun. Pajala kommun ser det som mycket svårt att i 
dagsläget reglera denna skuld, detta inte bara av ekonomiska orsaker, 
utan även utifrån lokaliseringsprincipen och att vi ska stå för en kostnad de 
flesta är medveten om att vi inte borde bära, vilket inte ligger i linje med 
god ekonomisk hushållning.  
 
Pajala kommuns önskemål och förhoppning är utifrån den enighet som vi 
upplever fanns om Pajalas för höga del av kostnaderna, att samtliga 
medlemskommuners kommunfullmäktigeförsamlingar beslutar att:  
 
Pajala kommuns del av Lapplands kommunalförbunds budget ska för året 
2019 uppgå till 34,976 mkr i stället för tidigare beslutade 38,921 mkr. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2019-10-08, § 95, 
att åter ta upp ärendet på nästa möte arbets- och tillväxtutskottet har. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2019-11-18, § 
130, att remittera ärendet till Lapplands Kommunalförbund för yttrande. 
 

 Ett yttrande har inkommit från Lapplands Kommunalförbund. 
 

Detta är ett tjänstemannasvar på begäran om yttrande från LKF angående 
begäran från Pajala kommun om nedsättning av avgiften till Lapplands 
kommunalförbund för 2019 (dnr 2019:877). Information om yttrandet 
kommer att tas upp i direktionen och protokollet kommer att skickas ut.  
 
Förbundsordningen för LKF har formulerats genom likalydande beslut från 
medlemskommunernas fullmäktigeförsamlingar och kan endast ändras 
genom ytterligare beslut i konsensus mellan samtliga fyra medlemmars 
fullmäktige. Fördelningsprinciperna för LKF:s finansiering är en del av 
förbundsordningen. Den aktuella begäran om nedsättning från Pajala 
kommun innebär en begäran om att fördelningsprinciperna för det aktuella 
året skulle revideras med en slags retroaktiv verkan. 
 
Detta är således inte en fråga som förbundets direktion kan besluta om, 
utan en fråga som endast kan besvaras av beslutande församlingar i 
medlemskommunerna. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S) har berett 
ärendet. 
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§ 11- fortsättning 
 
Förbundsordningen för Lapplands Kommunalförbund har formulerats 
genom likalydande beslut från medlemskommunernas 
fullmäktigeförsamlingar och kan endast ändras genom ytterligare beslut i 
konsensus mellan samtliga fyra medlemmars fullmäktige. Inom Lapplands 
Kommunalförbund förs det samtal som syftar till att nå en 
överenskommelse om ny fördelningsnyckel mellan medlemskommunerna 
och i det arbetet har Jokkmokks kommun i likhet med Pajala kommun 
förordat en fördelningsnyckel som bör upplevas mer korrekt än den nu 
gällande fördelningsnyckeln. I avvaktan på en sådan överenskommelse 
finns inte förutsättningar för Jokkmokks kommun att tillstyrka begäran om 
nedsättning av avgift till Lapplands Kommunalförbund för 2019. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S) föreslår: 
 
Att föreslå kommunstyrelsen avslå begäran från Pajala kommun. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2020-01-27, § 6. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S). 
Yttrande från Lapplands Kommunalförbund inkommen 2019-11-29. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2019-11-18, § 130. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2019-10-08, § 95. 
Skrivelse från Pajala kommun daterad 2019-07-24. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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§ 12  Dnr 2020:68 

Förslag till avveckling av bemanningsenheten 
 

 Kommunstyrelsen beslutar  
 

 att bemannings- och rekryteringsenheten läggs ned med sista verksamma 
dag 2020-08-31, 
 
att ansvaret för vikarieanskaffning till förskola/skola i sin helhet flyttas över 
till barn- och utbildningsavdelningen och sker inom befintlig ram, 

 
att ansvaret för vikarieanskaffning till socialtjänstens verksamhet i sin 
helhet flyttas över till socialtjänstens avdelning och sker inom befintlig ram, 
 
att ansvaret för rekrytering, arbetsmarknadsmässa, sommarjobb till 
ferieungdomar samt allmän introduktion för timvikarier med tillhörande 
uppgifter blir kvar inom personalfunktionen, samt 
 
att ge respektive avdelning i uppdrag att fortsätta arbeta för en smidig 
överlämning från bemannings- och rekryteringsenheten till respektive 
avdelnings funktion som ska arbeta med vikarieanskaffning. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 

Bemannings- och rekryteringsenheten, underställd personalfunktionen 
inom Näringslivs- och samhällsavdelningen startade april 2018 med syfte 
att bl.a. samordna vikarieanskaffning för hela Jokkmokks kommun på en 
central enhet, samt vara ”en väg in” för kommunens vikarier. I uppdraget 
ingick att täcka upp helger i syfte att avlasta chefer som tidigare varit 
tillgänglig för verksamheten veckans alla dagar. En enhetschef och fyra 
bemanningsassistenter anställdes för uppdraget. Se utredningen om en 
central bemanningsenhet för en fullständig beskrivning av enhetens 
uppdrag.  
 
Bemannings- och rekryteringsenheten skulle finansieras via:  

 -ramjustering från socialtjänsten för gamla vakansen 
 -omfördelning av resurser inom personalfunktionen 
 -debitering för bokad tid av poolpersonal samt vikarier. 

Det enda som aktualiserats är omfördelning av resurser inom 
personalfunktionen 
 
Bemannings- och rekryteringsenheten har efter 1,5 års tid inte fått den 
effekt som var tänkt och nyttjandegraden är fortfarande låg. I rapporten 
efter genomförd processkartläggning av kommunens administrativa 
resurser skriver konsulterna ”Erfarenhetsmässigt är bemanningsenheter  
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§ 12- fortsättning 
 
en komplex fråga”, och de kunde tyvärr inte ge ett exempel på någon 
kommun som lyckats väl med en central bemanningsenhet. 
 
Efter arbetsmarknadsenhetens nedläggning har ansvar för ferieungdomar 
samt arbetsmarknadsmässan ålagts bemannings- och 
rekryteringsenheten. 
 
Med anledning av kommunens ekonomiska läge och det ovan beskrivna 
föreslås den centrala bemannings- och rekryteringsenheten att läggas ner. 
Vikarieanskaffning föreslås ske inom ramen för respektive verksamhet och 
ansvar för rekrytering och arbete till ferieungdomar har 
personalfunktionen. 
 
Information och förhandling i enlighet med Medbestämmandelagen (MBL) 
§§ 11 och 19 samt risk- och konsekvensbedömning är genomförda och 
bifogas tjänsteskrivelsen. 
 
Kommunchef Monica Lundkvist föreslår: 

 
- Att bemannings- och rekryteringsenheten läggs ned med sista 

verksamma dag 2020-08-31. 
- Att ansvaret för vikarieanskaffning till förskola/skola i sin helhet flyttas 

över till barn- och utbildningsavdelningen och sker inom befintlig ram. 
- Att ansvaret för vikarieanskaffning till socialtjänstens verksamhet i sin 

helhet flyttas över till socialtjänstens avdelning och sker inom befintlig 
ram. 

- Att ansvaret för rekrytering, arbetsmarknadsmässa, sommarjobb till 
ferieungdomar samt allmän introduktion för timvikarier med tillhörande 
uppgifter blir kvar inom personalfunktionen. 

- Att ge respektive avdelning i uppdrag att fortsätta arbeta för en smidig 
överlämning från bemannings- och rekryteringsenheten till respektive 
avdelnings funktion som ska arbeta med vikarieanskaffning. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslut 2020-01-27, § 10. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Monica Lundkvist daterad 2020-01-09. 
 
Kopia till  
Socialnämnden 
Barn- och utbildningsnämnden 
Kommunchef Monica Lundkvist 
Socialchef Maria Larsson 
T.f. skolchef Helen Isaksson Spik 
Personalchef Caroline Johansson 
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§ 13 Dnr 2020:69   

Förslag till utredning om kommunens avdelningsstruktur 
 

 Kommunstyrelsen beslutar 
 

att ge kommunchefen i uppdrag att utreda avdelningsstrukturen i 
Jokkmokks kommun, 

 
att i utredningen belysa hur en förändrad avdelningsstruktur skulle 
påverka ekonomi, verksamheter samt hur verksamheterna fortsatt kan 
prioriteras och utvecklas, samt 
 
att i utredningen belysa hur en förändrad avdelningsstruktur kan arbeta 
mot befintliga nämnder, samt 
 
att en återrapportering ska ske senast till arbets- och tillväxtutskottets 
möte 5 oktober. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 

Jokkmokks kommun har stora utmaningar med att krympa kostnader 
samtidigt med att kvalitet på verksamhet ska vara intakt eller högre. Det 
ställer krav på nya lösningar. 
 
Jokkmokks kommun är organiserad i fem avdelningar; Barn- och 
utbildningsavdelningen, Näringsliv- och samhällsavdelningen, Kultur- och 
fritidsavdelningen, Samhällsbyggaravdelningen och Socialtjänsten. Varje 
avdelning har en nämnd som beslutande politisk styrelse. 
 
Två avdelningar; Kultur- och fritidsavdelningen samt 
Samhällsbyggaravdelningen är relativt små avdelningar och viss 
verksamhet ansluter till andra avdelningars verksamhet framförallt Kultur- 
och fritidsavdelningen som har många beröringspunkter med Barn- och 
utbildningsavdelningen. 
 
De beröringspunkter som direkt kan identifieras mellan Kultur- och 
fritidsavdelningen och Barn- och utbildningsavdelningen är Kulturskolan, 
Idrottslokaler, Östra hörnet fritidsverksamhet samt Kultur i skolan. Många 
aktiviteter i båda avdelningarna vänder sig till samma målgrupp, det vill 
säga barn och ungdomar. 
 
Syftet med en översyn av avdelningsstruktur är att finna 
samordningsvinster för verksamheterna både vad gäller ekonomi och 
verksamhet. Det är också viktigt att utreda vilka eventuellt negativa 
konsekvenser som en förändrad avdelningsstruktur skulle kunna medföra.  
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§ 13- fortsättning 
 
I en utredning skulle det vara särskilt viktigt att belysa hur det kan 
säkerställas att samtliga verksamheter prioriteras utifrån politiska 
intentioner och har fortsatt möjlighet att utvecklas.  

 
Kommunchef Monica Lundkvist föreslår kommunstyrelsen att besluta: 
 
Att ge kommunchefen i uppdrag att utreda avdelningsstrukturen i 
Jokkmokks kommun. 

 
Att i utredningen belysa hur en förändrad avdelningsstruktur skulle 
påverka ekonomi, verksamheter samt hur verksamheterna fortsatt kan 
prioriteras och utvecklas. 
 
Att i utredningen belysa hur en förändrad avdelningsstruktur kan arbeta 
mot befintliga nämnder. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2020-01-27, § 11. 
Tjänsteskrivelse från fastighetsansvarig Monica Lundkvist daterad 2020-
01-10. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunchef Monica Lundkvist 
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§ 14   Dnr 2019:492   

Förslag till fastighetsförsäljning av Vuollerim 21:173, gamla 
brandstationen 
 

 Kommunstyrelsen beslutar   
 

att sälja Vuollerim 21:173 i befintligt skick till högstbjudande, till budgivare 
1, Leif Lidström L.L Maskiner, till en summa av 100 000 kr. 
____________ 
 
Reservationer 
 
Roland Boman (FJK) reserverar sig mot beslutet. 
 
Ärendet 

 
Jokkmokks kommun har haft ute ”gamla brandstationen” Vuollerim 21:173 
på anbud med fri prövningsrätt 
 
Huset är byggt år 1965. Huset har vattenburen eluppvärmning och är 
anslutet till kommunalt vatten och avlopp. Huset är energi deklarerat år 
2017 och husets area är i denna angiven till 349 m2 A-temp, uppvärmd 
area. 
 
En försäljning av flerbostadshuset bidrar till att externa parter investerar 
och minskar behovet av kommunala investeringar. 
 
Två anbud har inkommit och båda anbudsgivarna har för avsikt att bedriva 
verksamhet i huset. 

 
Fastighetsansvarig Erik Fagerström föreslår: 
 
Att sälja Vuollerim 21:173 i befintligt skick till högstbjudande, till budgivare 
1, Leif Lidström L.L Maskiner, till en summa av 100 000 kr. 
 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från fastighetsansvarig Erik Fagerström daterad 2020-01-
30 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Roland Boman (FJK) föreslår att anbuden förkastas då de är för låga och 
att kommunstyrelsen avvaktar med en försäljning tills marknaden är bättre 
i Vuollerim. 
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§ 14- fortsättning 
 
Ordförande föreslår att fastigheten säljs till högstbjudande, Leif Lidström 
L.L Maskiner, till en summa av 100 000 kr. 

 
Röstning 
 
Ordförande prövar framlagda förslag mot varandra och finner att 
kommunstyrelsen beslutat i enlighet med ordförandes förslag. Varvid 
röstning begärs. 
 
Ordförande föreslår följande röstningsordning. Den som vill att 
kommunstyrelsen ska besluta att sälja fastigheten i enlighet med 
ordförandes förslag röstar ja. Den som vill att kommunstyrelsen inte ska 
sälja fastigheten i enlighet med Bomans (FJK) förslag röstar nej.  
 
Vid omröstningen avges 5-ja röster och 4-nej röster i enlighet med bilagt 
röstningsprotokoll. 
 
Ordförande finner att kommunstyrelsen beslutat att sälja fastigheten. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Kopia till 
Köparen 
Fastighetsansvarig Erik Fagerström 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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§ 15  Dnr 2019:692 

Vattenskyddsområde för Jokkmokk, Vuollerim, Kåbdalis, 
Kvikkjokk och Murjek vattentäkter 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att anta vattenskyddsområdena för Jokkmokk, Vuollerim, Kåbdalis, 
Kvikkjokk och Murjeks vattentäkter. 

 ___________ 
 

Ärendet 
 
Syftet med skyddet är att motverka risken för föroreningar av inom 
respektive vattentäkt.  
 
Förutom Porjus ytvattentäkt som behandlas i ett separat ärende så 
innefattar detta ärende samtliga kommunala vattentäkter i Jokkmokks 
kommun. 
 
Vattentäkterna som innefattas av ärendet är 
 

 -Jokkmokk  Ytvattentäkt  
 -Vuollerim   Ytvattentäkt  
 -Kåbdalis   Grundvattentäkt 
 -Kvikkjokk  Grundvattentäkt 
 -Murjek   Grundvattentäkt 

 
Vatten är ett livsmedel och en av de viktigaste komponenterna för att 
uppnå en god livskvalitet. Det är därför viktigt att skydda vattnet mot 
föroreningar och annan negativ påverkan, både för dagens och för 
framtidens förbrukning. 
 
Som utgångspunkt för föreslagna skyddsföreskrifter har valts miljöbalkens 
allmänna hänsynsregler, Naturvårdsverkets allmänna råd angående skydd 
av vattentäkter (2003:16), Naturvårdsverkets handbok 2010:5 om 
vattenskyddsområde samt EGs ramdirektiv för vatten. 
 
Innan skyddet fastställs ska ansökningarna gå på remiss till berörda 
myndigheter i enlighet om ”Förordningen om områdesskydd”. Därefter ska 
beslut om fastställande tas i kommunfullmäktige. Innan ärendet skickas för 
beslut ska en kungörelse ske. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2016-10-06, § 
124, att återremittera ärendet till samhälls- och infrastrukturfunktionen 
för korrigeringar i beslutsunderlaget. 
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§ 15- fortsättning 
 
Ärendet har sedan dess omarbetats och varit ute på remissrunda. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2020-01-27, § 15. 
Förslag till vattenskyddsområden för Jokkmokk, Vuollerim, Kåbdalis, 
Murjek och Kvikkjokk. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2016-10-06, § 124. 
Tjänsteskrivelse från teknisk chef Erik Fagerström daterad 2016-09-20. 

 

 

 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 Kopia till 
 Kommunfullmäktige 
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 § 16 Dnr 2020:30 

Uppdragsavtal för Strukturum AB för 2020-2022 
 
Kommunstyrelsen beslutar 

 
 att fastställa uppdragsavtalet. 
 __________ 
 
 Ärendet 

  
Ett nytt uppdragsavtal för Strukturum AB för 2020-2022 har tagits fram. 
 
Kommunstyrelsen har det övergripande strategiska ansvaret för 
näringslivsutvecklingen och näringspolitik i Jokkmokks kommun. 
Tillväxtfunktionen har det operativa ansvaret för näringslivs- och 
tillväxtfrågor i kommunen. Det operativa arbetet med företagsutveckling 
läggs genom avtal på Strukturum. 
 
Inriktningen ska vara att arbeta för en diversifierad lokal arbetsmarknad 
och ta vara på de styrkor som kommunen har bedömt är av stor vikt för 
kommunens fortsatta utveckling. 

  
Uppdragets syfte är att Strukturum, med god kvalitet och servicenivå ska 
erbjuda tjänster gällande företagsutveckling, oavsett bransch, utifrån 
respektive företags specifika behov, företrädesvis gällande små och 
mellanstora företag med syftet att företagandet i Jokkmokks kommun ska 
stärkas. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2020-01-27, § 16. 
Uppdragsavtal för Strukturum för 2020-2022. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Strukturum AB 
Tillväxtchef Stefan Andersson 
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 § 17 Dnr 2018:484 
 

Finansiering av flygbilen för 2020-2022 
 
                        Kommunstyrelsen beslutar 

  
att Jokkmokks kommun fortsatt deltar i projektet ”Flygbilen” för kommande 
år 2020-2022, under förutsättning att beslut tas hos Trafikverket och att 
medfinansiera detta med 100.000 kr/år, totalt 300 000 kronor, samt 
 
att kostnaden för detta finansieras tillsammans med bygdemedelsansökan 
för näringslivsinsatser. 

 ____________ 
 

 Ärendet 
 

Jokkmokks kommun har sedan april 2016 deltagit i projektet ”Flygbilen” 
vilket givit, och ger, resenärer till och från Jokkmokk möjlighet med 
transport till och från flygtider morgon och kväll som inte den vanliga 
kollektivtrafiken är anpassad för. Projektet fortsatte under 2019 men 
avslutas i slutet på samma år då Trafikverket fick minskad budget. Nu är 
det, nästan, klart att deras ekonomi har förstärkts och att projektet 
Flygbilen kan återupptas den 1 april 2020 och kommande tre år. 
Regionala Kollektivtrafikmyndigheten Norrbotten föreslår att projektet ska 
bli en anropsstyrd linje i Länstrafikens trafikutbud även för de kommande 
åren. 
 
Av den totala summan för Flygbilen kommer Trafikverket att finansiera 
50% (maximalt 2 900 000 kr/år), Region Norrbotten 40% (maximalt 2 300 
000 kr/år) och de deltagande kommunerna 10% (maximalt 100 000 kr/år 
och kommun). Biljettintäkter är kalkylerat till 2 700 000 kronor per år. 
Summan för kommunen kommer sannolikt inte att ändras utan fortsatt 
vara 100.000 kr/år för Jokkmokks kommun. 
 
Utredare Anna Hövenmark föreslår: 
 
Under förutsättning att Trafikverket beslutar om fortsättning av projektet så 
beslutar kommunstyrelsen: 
 
- att Jokkmokks kommun fortsatt deltar i projektet ”Flygbilen” för 

kommande år 2020-2022, under förutsättning att beslut tas hos 
Trafikverket och att medfinansiera detta med 100.000 kr/år. Totalt 
300 000 kronor 

- att kostnaden för detta finansieras tillsammans med 
bygdemedelsansökan för näringslivsinsatser. 

 
  
 



JOKKMOKKS KOMMUN  
   Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen   2020-02-10  
_______________________________________________________________________ 
 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 

23  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 17- fortsättning 
 
Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2020-01-27, § 17. 
Tjänsteskrivelse från utredare Anna Hövenmark daterad 2020-01-16. 
 
 

   

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Kopia till 
 Tillväxtchef Stefan Andersson 
 Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
 Utredare Anna Hövenmark  
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§ 18  Dnr 2020:58 
 

Förslag till förändringar i kommunstyrelsen reglemente 
gällande styrfunktionen mot bolagen m.m.  

 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att anta förslaget till reviderat reglemente för kommunstyrelsen.  

 ____________ 
 

 Ärendet 
 
 Ett förslag på förändringar i kommunstyrelsens reglemente har tagits fram. 

Förändringar rör främst uppsynsplikten över de hel- och delägda bolag 
men även formalia som att antalet ledamöter har minskat från elva till nio. 
Även andra förtydligande har gjorts som att beloppsgränsen på 1 000 000 
kr för fastighetsaffärer fastställs i reglementet istället för ett särskilt 
kommunfullmäktige beslut. 

 
 Ärendets beredning 
 
 Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2020-01-27, § 19. 

Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2020-
01-21. 
Förslag till reviderat reglemente för kommunstyrelsen. 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Kopia till 
 Kommunfullmäktige 
  



JOKKMOKKS KOMMUN  
   Sammanträdesdatum 

 
Kommunstyrelsen   2020-02-10  
_______________________________________________________________________ 
 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 

25  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 19 

 
Val av ledamot och ordförande i hälso- 
brottsförebygganderådet 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att bordlägga valet.  

 ____________ 
    

Ärendet 
 
Eva Näslund (S) har avsagt sig platsen som ledamot och ordförande i 
hälso- och brottsförebyggande rådet 

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Kommunstyrelsen 
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§ 20  Dnr 2019:1058 

Biblioteksplan för 2020-2022 
 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att anta biblioteksplanen. 

 ____________ 
 

 Ärendet 
 
 Biblioteksplanen är ett politiskt dokument. Via biblioteksplanen kan det 

skapas beredskap för morgondagens krav och förutsättningar och 
biblioteken kan bli stimulerande mötesplatser för kunskap och upplevelse. 

 
 Kultur- och fritidsnämnden beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta: 
 
 Att anta biblioteksplanen för 2020-2022. 
 
 Ärendets beredning 
 
 Kommunstyrelsens arbets-och tillväxtutskotts beslut 2020-01-27, § 21. 

Kultur- och fritidsnämndens beslut 2019-12-04, § 100. 
Biblioteksplan för 2020-2022. 

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Kommunfullmäktige 
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  § 21  Dnr 2019:186 
   

Svar på medborgarförslag – Ta bort ridförbudet på 
gångvägen till Notudden 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att på prov 2020-2021 ta bort ridförbudet på gångvägen, samt 
 
att uppmana hästägarna att hålla rent efter hästarna på gångvägen och 
visa hänsyn till andra trafikanter, samt 
 
att informera kommuninvånarna om beslutet på lämpligt sätt. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
  Ett medborgarförslag har inkommit från Christel Falk m.fl. 
 

Vi är behov av hjälp. Vi, medlemsuppstallande hästägare på Jokkmokks 
ridklubb, är i behov av hjälp. Vi är nu en liten skara människor vars 
intresse för hästar och ridning är en del av vår livsstil. En del av oss har 
haft häst under hela tiden som Jokkmokks Ridklubb har funnits på 
Bäckaskog. Andra har häst för första gången och flertalet är 
ponnyekipage som innebär att det är minderåriga barn som rider på sina 
hästar. Vi har försökt att vintertid hitta olika lösningar för att kunna rida 
utanför anläggningen men det innebär stora risker då vi tvingas att 
dela/korsa vägar med biltrafik. Vi vill inte att det ska inträffa någon olycka 
med olyckligt slut innan ni förstår vårt behov av hjälp. 
 
En av anledningarna till att ridskolans elever inte erbjuds att rida ut under 
vintern beror på att det inte finns säkra ridvägar att erbjuda.  
 
Just nu är den säkraste vägen att rida från stallet och under viadukten vid 
”Avrättsbacken” och följa gångvägen mot Notudden, där är det dock 
ridförbud. Denna ”säkra” väg innebär dock att rida efter bilvägen som går 
upp mot stallet, samt att passera ett antal korsningar över allmän väg. 
 
Vår förhoppning är därför att ni vill hjälpa oss att hitta en lämplig slinga på 
1-1,5 km som kan anslutas direkt till stallområdet och hållas skottad 
under vintertid. ”Östens bro” hade kunnat ge oss en början till detta men 
tyvärr så har det redan körts med skotrar där och det går inte att dela 
skoterspår med ridspår då hästar går igenom dessa. 
 
Vi föreslår därför att ni till att börja med tar bort ridförbudet på gångvägen 
mot Notudden och under innevarande år hjälper oss att anlägga en 
ridslinga så att vi kan skotta den under nästa vinter. 
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§ 21- fortsättning 
 
Gatuchef Conny Öhman har berett medborgarförslaget. 

 
Gatukontoret ser inga hinder att detta genomförs. 
Kan vi på detta sätt underlätta för dom barn och vuxna som vill rida nere 
vid ridklubbens lokaler så ser vi inga risker heller ökade kostnader pga. 
denna åtgärd. 
 
Gatukontorets förslag till beslut är att rid förbudet tas bort. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2020-01-27, § 20. 
Tjänsteskrivelse från gatuchef Conny Öhman daterat 2019-12-19. 
Kommunfullmäktiges beslut 2019-04-08, § 30. 
Medborgarförslag från Christel Falk m.fl. inkommen 2019-03-25. 

 
 Överläggningar i kommunstyrelsen 
 

Viktor Segerström (V) föreslår att kommunstyrelsen förtydligar att 
hästägarna ska hålla rent efter hästarna samt att hästägarna ska visa 
hänsyn till andra trafikanter på gångvägen. 
 
Henrik Blind (MP) föreslår att kommuninvånarna informeras om beslutet 
på lämpligt sätt. 
 
Kommunstyrelsen beslutar enligt förslagen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställarna 
Gatuchef Conny Öhman 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
Kommunikatör Ludvig Wästfelt 
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 § 22  Dnr 2019:200 
   

Svar på medborgarförslag – Kommunikation till och från 
Jokkmokk 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att medborgarförslaget anses besvarat i enlighet med utredarens skrivelse 
för de två första frågeställningarna, samt 
 
att avslå önskemålet om att återinföra 100-kronors kortet för samtliga 
medborgare. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Thomas Johansson. 
 
Anledningen för detta medborgarförslag är enkla bilden där besökande av 
årets traditionella Jokkmokks marknad som valt att besöka den samma via 
tåg inte kunde göra detta. Detta på grund av tåghaveri norr om Gällivare. 
OBS- norr om Gällivare och än mer norr om Jokkmokk/Murjek 
söderifrån/norrifrån som är tågförbindelse i kommunen. Med andra 
kommunikation via tåg från söder kom inte längre än Luleå/Boden. Den 
samma gäller besök norr om Jokkmokk kunde inte heller färdas söderöver 
via tåg från Narvik/Kiruna/Gällivare och till Jokkmokk via knutpunkt Murjek 
sedan vidare med buss för att nå Jokkmokks centralort. Densamma 
gällande att åka från Jokkmokk vidare som löstes av att bussar sattes in 
via omsorg av kommunen initiativ att kunna avresa från Jokkmokk efter 
avslutat arrangemang, Jokkmokks marknad 2019, och inte via tåg. 
 
Vad detta medborgarförslag försöker förmedla är att kommunfullmäktige 
beslutar att kommunen ställs uppgiften av att utarbeta en strategi som 
taktik för kommunikation ska fungera på kort som långsiktigt sätt vilket 
även gäller olika krislägen. 
 
En sista notering. Återinför 100 kr biljetten/år på buss igen som förekom 
för några år sedan inom kommunen för att fler nyttjar allmänna 
kommunikationer samt har detta som möjlighet ekonomiskt av att 
transporteras. 
 
Utredare Anna Hövenmark har berett medborgarförslaget. 
 
I medborgarförslaget kan undertecknad utläsa tre frågeställningar som 
gäller kollektivtrafik till och från Jokkmokks kommun.  
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§ 22- fortsättning 
 
Det finns också två frågor som redan är åtgärdade. Bl.a. beskrivs att Luleå 
kommun har kommunen bidragit till att det finns taxitransporter till och från 
Luleå flygplats. 
 
Det finns sedan 2016 ett projekt med ”Flygbilen” – linje 712 – som innebär 
att Jokkmokks kommun bidrar till möjligheten att åka till och från Luleå 
flygplats för en skälig kostnad på tider då det inte är möjligt att åka med 
kollektivtrafiken. Det har varit ett avbrott i den trafiken under hösten/vintern 
2019 beroende på att Trafikverkets anslag varit osäkra, RKM arbetar nu 
med en ny upphandling då regleringsbrevet var positivt december 2019.  
 
Skriftställaren menar också att Jokkmokks kommun inte varit i framkant 
vad gäller att skapa centra för dataservers. Jokkmokks kommun har under 
flera år arbetat aktivt för just detta och det har bl.a. resulterat i ett 
datacenter i Porjus. 
 
Undertecknad förstår medborgarförslaget så att det finns ett önskemål att 
Jokkmokks kommun ska analysera outsourcing gällande kollektivtrafik 
med undantag av tunnelbana. Det är dock inte en fråga för just Jokkmokks 
kommun eftersom Jokkmokks kommun inte äger någon egen 
kollektivtrafik, förutom delägande i länstrafiken. Dock kan man naturligtvis 
begära att Regionala Kollektivtrafikmyndigheten ger Länstrafiken ett 
sådant uppdrag. 
 
Ett annat önskemål som skriftställaren har är att kommunen ska utveckla 
en strategi för hur kommunikationen ska fungera på kort- och lång sikt och 
detta särskilt i krislägen. Eftersom det är oklart om skribenten hänför till 
kommunikationen under skogsbränderna sommaren 2018 eller att SJ 
ställde in tåg till Jokkmokks marknad 2019 så väljer undertecknad att 
svara på båda. 
 
Vad gäller kriskommunikationen i Norrbotten finns det ett fungerande 
nätverk med utarbetade handlingsplaner, specifikt under bränderna 
sommaren 2018 utfördes kommunikationen av Räddningstjänsten, enligt 
lagen om skydd mot olyckor (2003:778), alltså inte kriskommunikation som 
faller under en annan lag. Jokkmokks kommuns säkerhetssamordnare 
arbetar med kriskommunikation där Länsstyrelsen har det övergripande 
ansvaret när problemet blir så stort att det täcker fler än en kommun. 
 
När det gäller SJ så har Jokkmokks kommun initierat ett möte med dem 
där Jokkmokks kommun framförde kritik över hur SJ hanterade situation 
och det har resulterat i att kontakter kommer att tas mellan Jokkmokks 
kommun och SJ under hösten 2019 för att förebygga så att samma sak 
som hände under 2019 år marknad inte kommer att hända igen. 
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31  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 22- fortsättning 
 
Sista önskemålet i medborgarförslaget är att Jokkmokks kommun ska 
återinföra 100-kronors korten för samtliga medborgare som Jokkmokks 
kommun hade under några år i början på 2000-talet. Anledningen till att 
det avslutades var att det blev kostsamt då Jokkmokks kommun inte 
förfogar över en egen kollektivtrafik utan att tjänsten köptes från 
Länstrafiken Norrbotten. Dessutom fördelades det inte rättvist över 
kommunen då man inte kunde busspendla till och från Jokkmokk från alla 
orter i kommunen. Undertecknad föreslår därför att man inte ställer sig 
bakom förslaget. 

 
Utredare Anna Hövenmark föreslår: 
 
Att medborgarförslaget anses besvarat för de två första frågeställningarna. 
 
Att avslå önskemålet om att återinföra 100-kronors kortet för samtliga 
medborgare. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2020-01-27, § 22. 
Tjänsteskrivelse från utredare Anna Hövenmark daterad 2020-01-08. 
Kommunfullmäktiges beslut 2019-04-08, § 29. 
Medborgarförslag från Thomas Johansson inkommen 2019-03-25. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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32  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 23 Dnr 2018:1055 
 

Svar på medborgarförslag – Asfaltering av väg till 
ishall/fotbollsplan 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att avslå medborgarförslaget i enlighet med gatuchefens yttrande. 
____________ 
 
Ärendet 
 
Ett medborgarförslag har kommit in från Niklas Wågman.  
 
Det gäller asfaltering av vägen till ishallen/fotbollsplanen. Det är stora 
klagomål från föräldrar vars barn idrottar på idrottsplatsen eftersom vägen 
är dålig och dammig. Det finns heller ingen markering för gång- och 
cykeltrafikanter.  
 
Kostnaden för att reparera hål och hyvla vägen är ca 10-15 000 kr per år.  
Kostnaden för att lägga på grus vart fjärde år är ca 100 000 kr.  
Situationen har varit densamma sedan år 1980 och den ungefärliga totala 
kostnaden har varit 1 500 000 kr.  
 
Vägsträckan är 800 lpm lång och 6 lpm bred, 4 800 m2. 
 
Gatuchef Conny Öhman har berett medborgarförslaget. 
 
Kostnaden för underhållet som varit på vägen till idrottsplatsen är Hyvling 
och dammbindning som sker 1-2 gånger per år är ca 5000 kr. till detta 
tillkommer nytt slitlager av en kostnad av ca. 120 000 kr som är gjort vart 
tionde år ungefär. Vidare påtalas det i medborgarförslaget att det inte finns 
någon tydlig linje (plats) för gång och cykeltrafikanter, detta problem 
kommer inte att bli löst med att man asfalterar sträckan. 
 
Vi har under hösten 2019 begärt in en offert av vår entreprenör och priset 
på offerten är 1 249 957 kr. 
 
Fördelarna med att asfaltera vägen skulle vara att vi till en början slipper 
ovannämnda underhåll samt att den skulle ha en betydligt högre standard 
speciellt vid blöt väderlek. 
 
Då gatukontoret inte har möjlighet med driftbudget att finansiera denna 
åtgärd så blir förslag till beslut, är att avslå.  

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2020-01-27, § 23. 
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33  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 23- fortsättning 
 
Tjänsteskrivelse från gatuchef Conny Öhman daterad 2019-12-19. 
Kommunfullmäktiges beslut 2018-12-10, § 76.  
Medborgarförslag från Niklas Wågman inkommen 2018-11-01.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 24 Dnr 2018:471 
 

Svar på medborgarförslag- Gällande gång/cykelvägar i 
Jokkmokk 

 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att uppdra till budgetberedningen att till budgetarbetet 2021 se över 
möjligheterna att montera två belysningspunkter mellan Raidvägen och 
Västergatan, 
 
att uppdra till gatuchefen se över placeringarna av hundlatrinerna så att de 
är på de mest lämpade ställena, 
 
att uppdra till gatuchefen att kontrollera så att avtalen gällande 
halkbekämpning efterföljs, samt 
 
att uppdra till gatuchefen att  framföra önskemål om kameraövervakning 
av återvinningsstationerna till FTI vid nästa samråd. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från AnnaLisa Nyberg. 

 
Jag vill föreslå att vår gång/cykelväg från nordöstra hörnet Västergatan till 
Akkatsgatan/Raidvägen blir upplyst. Eftersom vägen saknar belysning 
känner många obehag att gå där. Det är väldigt mörkt speciellt hösten 
innan snön kommer och dessutom är hundar och hundägare odresserade 
vilket medför att det är lätt att trampa i hundbajset om man inte är utrustad 
med egen belysning. 
 
Detta leder till nästa förslag att fler hundlatriner bör placeras ut i samhället. 
Kanhända att det skulle påverka hundägarna att plocka upp efter sina 
hundar. 
 
Vid gång/cykelvägen efter Storgatan mitt emot Kvikk är tallarna så ymniga 
och bildar ett tak över gångbanan som medför ishalka vid töväder och en 
snörik vinter som denna när snön fastnar på träden och när det börjar 
blåsa så kan faktiskt grenarna gå av och träffa någon som passerar eller 
om en stor snömassa landar på en person kan det medföra skada. 
 
Och sist men inte minst så bör övervakningskameror installeras vid 
återvinningsstationerna för allas vår trevnad. 
 
Gatuchef Conny Öhman har berett medborgarförslaget. 
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35  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 24- fortsättning 
 
Angående belysning mellan Raidvägen och Västergatan har vi fått ett 
prisförslag på två belysningspunkter på sträckan till ett pris av 75 000 kr. 

 
Angående hundlatriner så har vi idag 19 stycken uppsatta runt Jokkmokks 
samhälle. 
             
Där är vår bedömning är att det räcker. 
 
Angående tallarna efter gång och cykelvägen så har vi upphandlat en 
funktion för vinterväghållning där entreprenören har ansvar för att sanda 
vid behov. 
             
Vi får bli bättre på att bevaka riskerna med träden. 
 
Angående kameraövervakning så har vi det på återvinningscentralen nere 
på Forsnäsvägen som är den anläggning som kommunen ansvarar för. 
Återvinningstationerna som är placerad uppe på lommen och efter 
järnvägsgatan är det FTI. Förpacknings & tidningsinsamlingen som 
ansvara för. Vi har samråd med FTI årligen och då kan vi framföra 
önskemål om kameraövervakning. 
 
Gatuchef Conny Öhman föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 
Att montera två belysningspunkter mellan Raidvägen och Västergatan. 
 
Att se över placeringarna av hundlatrinerna så att dom är på dom mest 
lämpade ställena. 
 
Att kontrollera att avtalen gällande halkbekämpning efterföljs. 
 
Att framföra önskemålen till FTI vid nästa samråd 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2020-01-27, § 24. 
Tjänsteskrivelse från Gatuchef Conny Öhman daterad 2019-12-12. 
Kommunfullmäktiges beslut 2018-06-11, § 35. 
Medborgarförslag från AnnaLisa Nyberg inkommen 2018-04-25. 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Budgetberedningen 
Gatuchef Conny Öhman 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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§ 25 Dnr 2019:1064 

Motionssvar – Avsluta tidningsprenumerationen på 
Dagens Samhälle  

 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att bifalla motionen och avsluta prenumerationen för kommunfullmäktiges 
ledamöter på Dagens Samhälle. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
 En motion har inkommit från Denise Magnusson (Opol). 

 
Då kommunen har stora krav på besparingar så önskar jag föreslå 
kommunfullmäktige att avsluta prenumerationen på Dagens Samhälle 
som varje kommunfullmäktigeledamot tillhandahåller. Jag tycker 
personligen att det är mycket trevligt att få tidningen i brevlådan varje 
fredag och den innehåller många intressanta artiklar men det bör vara 
upp till partierna att tillhandahålla denna prenumeration åt sina ledamöter 
i fullmäktige inom ramen för det partistöd som kommunen betalar ut. 
 
Därför yrkar jag: 
 
Att avsluta prenumerationen på Dagens Samhälle till 
kommunfullmäktiges ledamöter omgående. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo har berett ärendet. 
 
Kommunfullmäktige betalar idag årligen totalt 32 321 kr för 
tidningsprenumerationen, 2155 kr för varje fullmäktigeledamot. Detta 
enligt ett kommunfullmäktige beslut från tidigt 2000-tal.  
 
Om kommunfullmäktige avser att spara pengar så är det i sådana fall ett 
enkelt sätt att få en direkt besparing genom att avsluta prenumerationen i 
enlighet med förslagsställarens intention. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2020-01-27, § 25. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2020-
01-15. 
Kommunfullmäktiges beslut 2019-12-16, § 96. 
Motion från Denise Magnusson (Opol) inkommen 2019-12-13. 
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37  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 25- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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38  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 26 Dnr 2005:153 
 

Motionssvar- Lokalt ägt elnät i Jokkmokks kommun 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslår 
kommunfullmäktige besluta 
   
att motionen ska anses vara besvarad i enlighet med yttrandet från 
kommunstyrelsens ordförande. 
____________  

 
 Ärendet 
 
 Motion har inkommit från Mikael Segerström (v). 

I Jokkmokks Kommun fanns tidigare en belysningsförening som såg till att 
elnätet byggdes ut i byarna. Denna verksamhet övertogs av Vattenfall i ett 
avtal där Vattenfall tog på sig att se till att alla bofasta skulle få tillgång till 
elnät. Detta förverkligades inte fullt ut och den sista byn som fick el var 
Björkudden som fick strida i många år för att få sin elström.  
 
Det avkastningskrav som staten har idag på Vattenfall AB gör att 
elkunderna i Jokkmokk ofta har den högsta elkostnaden i landet per 
abonnent. Möjligheten att byta elleverantör hjälper inte långt när 
elnätet fortfarande är ett monopol. 
 
I dagsläget finns stora fördelar med lokalt ägda nät. Jokkmokksbon 
betalar kring 2 800 kr/år i fast avgift (20 A) för nät och 23 öre kwh 
(36 öre högtariff) för överföring. Luleåbon betalar till Luleå Energi 
2 900 kr/år fast avgift (20A) och 0 öre/kwh för sin överföring av el. 
Med en förbrukning på 30 000 kWh/år ger det Jokkmokksbon en 
merkostnad på 6 900 kr/år.  
 
Att Jokkmokk är en glest befolkad kommun med få abonnenter är 
inte hela förklaringen till denna stora skillnad. Därför vill jag med 
denna motion att Jokkmokks kommun medverkar till att elnätet i 
kommunen efter en förhandling med staten återlämnas i lokal ägo. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2005-04-18, § 46, att återremittera 
motionen för framtagande av ett jämförelseunderlag med andra 
kommuner. 
 
Miljöstrateger Silva Herrmann och Wolfgang Mehl har berett 
motionen.  
  
Det svenska elnätet är historiskt sett uppbyggt utav mängder med små 
ursprungliga investerare, bruk, kommuner, större industrier osv. Idag så 
finns det i stort sett enbart kvar kommunala elbolag och stora 
multinationella företag som äger de svenska elnäten. Vattenfall, EON,  
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39  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 26- fortsättning 
 
Fortum är de största idag. Det har varit en stark trend att kommuner har 
avyttrat sina elbolag till dessa företag för förbättra den kommunala 
ekonomin. I slutet av 90-talet var denna trend särskilt stark. 
 
Totalt ägs nätet av EON i 43 kommuner, Fortum i 30 kommuner och 
Vattenfall i 60 kommuner. I de andra 157 kommuner är det lokala eller 
regionala företag, i regel kommunalägda som driver elnätet. 
I Norrbotten är Vattenfall i 10 av 14 kommuner nätägare. Bara i Luleå, 
Piteå, Boden och Övertorneå är det lokala företag som äger nätet. 
 
Årligen genomförs den s.k. Nils Holgersson undersökningen där 
konsultföretag kartlägger priser av infrastruktur kring vatten, sopor, elnät 
osv. Kartläggningen över 2011 års avgifter avseende elnäten är redan 
klara. Billigaste elnätsavgifterna finner man i Skövde kommun (39öre/kWh 
inkl. moms) där man fortfarande har kvar ett kommunalt bolag som äger 
elnätet. Allra dyrast i hela Sverige är Övertorneå (100 öre/kWh inkl. moms) 
där Ekfors Kraft äger elnätet. Kort sagt enorma skillnader, speciellt om 
man förbrukar mycket ström.  
 
Vad som är intressant på listan är att de billigaste kommunerna ideligen 
toppas av kommunala bolag, Luleå Energi, Borlänge Energi, Bromölla 
Energi, Sundsvalls elnät osv. De dyrare kommunerna har oftast 
elnätsägare i form av EON, Vattenfall eller Fortum. Trots att dessa tre 
företag dominerar stor bland kommunerna så får man ta sig ned till den 
32:a plats bland de billigaste kommunerna för att hitta ett stort företag och 
då handlar det om Fortum och Täby kommun. EON har sin billigaste 
kommun på plats 108 i form av Danderyd och Vattenfall har 145:e 
billigaste kommunen i form av Bollebygd. 
 
Kostnader att köpa tillbaka elnätet är svårt att bedöma. Två exempel: 
Lunds energi köpte 2009 nätet i Höör med 4500 anslutna kunder för 125 
milj. kr. Luleå energi köpte ut Vattenfall som delägare för 312 milj. kr. kr 
året 2009. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2011-10-03, § 56, att återremittera ärendet 
för att undersöka om det finns möjlighet att köpa elnätet i Jokkmokks 
kommun och i sådana fall till vilket pris. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S) har berett 
motionen. 
 
I enlighet med Kommunfullmäktiges beslut om återremiss 2011-10-03 att 
undersöka möjligheten för Jokkmokks kommun att köpa elnätet inom 
Jokkmokks kommun och i sådant fall till vilket pris lämnas följande 
motionssvar. 
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40  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 26- fortsättning 
 
Jokkmokks kommun har ställt frågan om Vattenfall Eldistribution avser att 
sälja elnätet inom Jokkmokks kommun. Av svaret framgår att Vattenfall 
Eldistribution f.n. inte avser att sälja elnätet inom Jokkmokks kommun.  
 
Kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S) föreslår att: 
 
Motionen anses härmed besvarad. 

 

Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2020-01-27, § 26. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S). 
Kommunfullmäktige beslut 2011-10-03, § 56. 
Kommunstyrelsens beslut 2011-09-12, § 130. 
Tjänsteskrivelse från miljöstrateger Silva Herrmann och Wolfgang Mehl. 
Kommunfullmäktiges beslut 2005-04-18, § 46. 
Kommunfullmäktiges beslut 2005-02-14, § 5. 
Motion från Mikael Segerström (V) inkommen 2005-02-14. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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§ 27 Dnr 2013:263  
   

Motionssvar- Finansieringen av Destination Jokkmokk AB 
 

Kommunstyrelsen beslutar föreslår 
kommunfullmäktige besluta 
   
att motionen ska anses vara besvarad i enlighet med yttrandet från 
kommunstyrelsens ordförande. 

 ____________ 
 

 Ärendet 
 

En motion har inkommit från Per-Olof Lindroth och Jonas Wiandt (bägge 
FP). 
 
Destination Jokkmokk AB, har bildats under 2012. Det innebär en 
kraftsamling där företag och kommunen gemensamt spänner bågen och 
sätter nya höga mål för besöksnäringen i Jokkmokk. Förväntningarna är 
stora hos företag, medborgare och ägare. Även regionalt och nationellt 
följer man med spänning vår utveckling. Målet är att fördubbla antalet 
arbetstillfällen inom besöksnäringen till år 2020. D.v.s. skapa ca 200 nya 
arbetstillfällen inom Jokkmokks kommun. En önskvärd utveckling där inte 
minst våra ungdomar kommer att ha ökad möjlighet till försörjning och 
möjlighet att stanna kvar i Jokkmokks kommun. 
 
I september 2011 beslutade fullmäktige att medfinansiera Destination 
Jokkmokk med 1,5 miljoner kr per år från bygdemedel och 1,5 miljoner kr 
från kommunens budget, under förutsättning att kommunens företag 
finansierade verksamheten med 0,5 miljoner kr per år och att 
turistbyråverksamheten överfördes till destination Jokkmokk. Alla var nöjda 
och glada. 
 
Men sen har något gått fel. Kommunens tjänstemän har fått 
tolkningsföreträde för förhandlingarna och villkorat kommunens 
medfinansiering. I dagsläget är finansieringen 2,6 miljoner kr per år och allt 
tas ur bygdemedel. Hur har detta gått till? 
 
Är det inte så att kommunen är vinnaren av bildandet av Destination 
Jokkmokk AB och förutsättningarna för Destination Jokkmokk AB att 
arbeta med destinationsutveckling har minskat. 
 
Det var väl inte detta som vi gick till beslut om? 
 
Därför motionerar vi att fullmäktige beslutar om medfinansiering till 
Destination Jokkmokk AB om 3 miljoner kr per år under 3 år, under 
förutsättning att övrig finansiering är 0,5 miljoner kr per år under 3 år och 
att kommunen inte villkorar verksamheten mer än i kvalitativa mål. 
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42  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 27- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S) har berett 
motionen.  
 
Destination Jokkmokk AB är avvecklat och motionen bedöms därmed vara 
inaktuell. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S) föreslår att: 
 
Motionen anses härmed besvarad.  
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2020-01-27, § 26. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S). 
Kommunfullmäktiges beslut 2013-04-08, § 25. 
Motion från Per-Olof Lindroth och Jonas Wiandt (bägge FP) inkommen 
2013-04-04. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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§ 28 Dnr 2017:1177 
 

Motionssvar- Vad F-N får vi för våra pengar 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslår 
kommunfullmäktige besluta 
   
att motionen ska anses vara besvarad i enlighet med yttrandet från 
kommunstyrelsens ordförande. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
En motion har inkommit från Roland Boman, Jessica Eriksson, Roger 
Åström, Kajsa Boman och Lisa Andersson (samtliga FJK). 

 
Sen de stora statliga investeringarna i vattenkraften var färdiga för 50 år 
sedan har Jokkmokks kommun befunnit sig på ett sluttande plan.  
  
Staten övergick snabbt från att vara en utvecklare till att likt Sheriffen i 
Nottingham ropa ”det är mitt guld” och lämnade bara tömda samhällen och 
åldringsreservat efter sig. Endast smulorna längst ned i kakburken kan 
skönjas när svenska staten än idag fortsätter sin ekonomiska skövling av 
vår fina kommun. 
  
Men idag känns det, trots statens och riksdagens strypgrepp på oss, som 
en ny anda finns i vår kommun. Många lokala företag inom de mest 
skiftande branscher tar för sig och har hela Sverige och världen som 
arbetsfält. Kompetens, unik, speciell, konkurrenskraftig är bara några ord 
som beskriver dagens Jokkmokks kommun.  
  
Så till frågan. Vad f-n får vi för våra pengar. 
  
Det finns ett mål från regeringen att det ska återlokaliseras 10 000 statliga 
jobb från Stockholm ut till övriga landet. Arbetet pågår och hittills så har ett 
antal myndigheter fått nya adresser Luleå, Skellefteå, Göteborg, Karlstad, 
Kalmar m.fl. Alla städer med välkänd glesbygdsproblematik. Eller vad tror 
ni? 
  
Men vad får vi? Jag tänkte ge ett räkneexempel. Statliga Vattenfall 
producerar 11 miljarder kW i vår kommun. Räknat på 1 krona/kW och en 
miljard för omkostnader så blir det kvar 10 miljarder till statens olika fickor. 
Moms, skatt, vinst mm. I gamla tider räknade man med att det kostade 1 
miljon att etablera ett industrijobb. Många av dagens jobb kostar mindre än 
så, 
  
Mitt egna räkneexempel visar att de 10 miljarder som staten konfiskerar 
från Jokkmokk årligen motsvarar kostnaden för 10 000 jobb som etableras  
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§ 28- fortsättning 
 
någonstans i Sverige varje år. Dock inte i Jokkmokk. Vi betalar bara för 
dom.  
 
10 000 statliga jobb är också vad som ska återlokaliseras från Stockholm. 
Hur många gånger ska Jokkmokksborna betala för dessa jobb innan vi får 
något tillbaka. 
  
Vi har i dagarna fått reda på att ett medborgarkontor ska återetableras här. 
Men vi vet också att 40 Vattenfallsjobb utlokaliseras till Indien. 
  
Framtid i Jokkmokks Kommun föreslår att politiken i Jokkmokk gemensamt 
tar fram ett underlag och en strategi över vilka statliga jobb som med 
fördel kan etableras i Jokkmokk. Det kan inte vara bra att sitta och vänta 
till de större städerna fått sitt. Då kanske inte ens smulorna finns kvar i 
kakburken. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S) har berett 
motionen. 
  
Bedömningen är att motionen ställer två frågor, en vill belysa frågan ”vad f-
n får vi för våra pengar” och en annan fråga handlar om ”vilka statliga jobb 
som med fördel kan etableras i Jokkmokk”.  
  
Våra pengar 2018  
Pengar till drift  
Skatteintäkter:246 miljoner  
Generella statsbidrag:93 miljoner  
Riktade statsbidrag:52 miljoner, varav 27 miljoner från Migrationsverket  
  
Intrångsersättning  
Bygdemedel:20 miljoner  
  
Intäkter  
Avgifter och taxor:36 miljoner, varv 4,7 miljoner är internt  
Hyror och arrenden:56 miljoner, varav 30 miljoner är internt  
  
Eget kapital:203 miljoner  
  
Under 2018 har drygt 212 000 portioner mat serverats inom hemtjänst, på 
äldreboende till barn och ungdomar inom skolan m.fl. Ca 
1 900 st. gatubelysningar tänds och släckts och vatten- och avloppsystem 
underhållits och byggts ut. Totalt fanns det 510 tjänster varav 424 
tillsvidareanställningar 2018 inom Jokkmokks kommun som arbetade med 
att ta hand om kommunens verksamheter. Kommunens samlade lokalytor 
uppgick till 120 000 m2 och i sammanhanget kan det vara bra att nämna 
att antalet vaktmästare är ca sju till antalet. Intrångsersättning 
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(bygdemedel) under året översteg 20 miljoner och användes i huvudsak till 
investeringar, näringslivsutveckling, kultur, fritid och till föreningar. 
Kommunen har ett stort utbud av lokaler vilket till viss del beror på 
möjligheten att nyttja bygdemedel i samband med investeringar, 
kommunens långfristiga skulder uppgick 2018 till ca 33 miljoner och är 
idag ca 21 miljoner.  
  
Motionären är tydlig med uppfattningen att staten konfiskerar 10 miljarder 
från Jokkmokk. Det påkallar vikten av att tydliggöra att Sverige är en s.k. 
enhetsstat vilket innebär att en enskild kommun eller region har ett mer 
begränsat utrymme att stifta egna lagar eller fastställa egna principer i 
jämförelse med en federation som reglerar makten mellan staten och 
regionerna på ett annat sätt.   
  
Vilka statliga jobb som med fördel kan etableras i Jokkmokk  
Motionen föreslår att en strategi tas fram över vilka statliga jobb som med 
fördel kan etableras i Jokkmokk. Förslaget ligger väl i linje med det arbete 
som pågår inom Tillväxtfunktionen och kommunstyrelsens arbetsutskott. 
Uppvaktningar har genomförts hos bl. a. Naturvårdsverket och 
Länsstyrelsen i Norrbottens län med anledning av statens stora dominans 
som markägare inom Jokkmokks kommun. I sammanhanget är det också 
viktig att nämna vikten av ett gott företagsklimat och fler jobbskapande 
investeringar som en viktig parameter för fler privata företag och 
arbetstillfällen. Statlig verksamhet och statligt ägda företag som det 
senaste åren anställt fler inom Jokkmokks kommun är: Samhall, Vattenfall, 
Länsstyrelsen och Statens Servicecenter. Vid årsskiftet fick vi ett positivt 
besked att Arbetsförmedlingen kommer att fortsätta sin verksamhet i 
Jokkmokk med fast bemanning samt att Sameradion etablerar en 
redaktion. Undertecknad ställer sig mycket positiv till ett starkare politiskt 
arbete för fler arbetstillfällen i Jokkmokks kommun, oavsett om de är 
statliga eller privata verksamheter.  
 
Kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S) föreslår att: 
 
Motionen anses härmed besvarad.  

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2020-01-27, § 26. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S). 
Kommunfullmäktiges beslut 2017-12-18, § 78. 
Motion från Roland Boman, Jessica Eriksson, Roger Åström, Kajsa 
Boman och Lisa Andersson (samtliga FJK) inkommen 2017-12-08. 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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§ 29   Dnr 2018:1078 

Motionssvar – Reservation av bygdemedel för 
fastighetsinvesteringar i Kaitumgården och Bjärkagården 

 
Kommunstyrelsen beslutar föreslår 
kommunfullmäktige besluta 
   
att motionen ska anses vara besvarad i enlighet med yttrandet från 
kommunstyrelsens ordförande. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
En motion har inkommit från Vänsterpartiet och Socialdemokraterna i 
Jokkmokks kommun.  

 
Socialdemokraterna och Vänsterpartiet vill att Jokkmokks kommun 
reserverar bygdemedel för fastighetsinvesteringar i Kaitumgården och 
Bjärkagården  
  
Socialdemokraterna och Vänsterpartiet i Jokkmokks kommun har lyssnat 
på vårdtagare, anhöriga och medarbetare och vi ser behov av en stor 
satsning de kommande åren på vård- och omsorgsboende i Jokkmokks 
kommun.   
  
De som arbetar i verksamheten beskriver att de som har behov av vård- 
och omsorgsboende    

•  blir allt äldre   

• har ett kraftigt ökat vårdbehov   

• att arbetsmiljön blir allt mer ansträngd    
  

Konsekvensen av införandet av den nya lagen om samverkan vid 
utskrivning från sluten hälso- och sjukvård (2017:612) har blivit stora för 
Jokkmokks kommun. Lagen infördes 1 januari 2018 ökar pressen 
hemsjukvården, hemsjukvårdsbeställningarna har ökat med över 200 % 
under 2018. Skatteväxlingen mellan Landstinget i Norrbotten och 
Norrbottens Kommuner motsvarade då drygt 2 årsarbeten (kompetenser: 
distriktsköterska / arbetsterapeut / sjukgymnast).   
  
Idag bedömer verksamheterna att behovet är drygt 9 årsarbeten 
(kompetenser: undersköterska / distriktsköterska / arbetsterapeut / 
sjukgymnast).   
  
Det minskade befolkningsunderlaget kombinerat med att andelen äldre av 
befolkningen medför att det blir allt svårare att rekrytera nya medarbetare, 
konkurrensen om arbetskraften ökar. Det är helt avgörande för vården att  
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§ 29 - fortsättning 
 
fler vuxna flyttar till Jokkmokks kommun och därför blir vikten av attraktiva 
arbetsplatser och ett diversifierat näringsliv än viktigare i framtiden.  

 
Sammantaget är bilden, att läget är ansträngt, och att kommunen bedriver 
sjukvård i hög utsträckning inom både hemsjukvården och på vård- och 
omsorgsboende. Resursfrågan är viktig för att klara rekryteringsbehovet 
inom socialtjänstens verksamhetsområde men verksamheten har också 
identifierat behov av ändamålsenliga lokaler och det finns två tydliga 
behov som vi i denna motion vill tydliggöra för att vård- och 
omsorgsboendet skall anpassas till dagens och morgondagens behov. 
Socialdemokrater och Vänsterpartiet vill att Jokkmokks kommun 
reserverar bygdemedel för   
  

• genomgripande satsningar av Kaitumgårdens lokaler, moderna och 
klimatanpassade lokaler som skapar en bra boendemiljö. Det är bra 
för boende, anhöriga och medarbetare.   

• utbyggnad och förändring matsal och samlingsrum på 
Bjärkagården, detta är viktigt för boende, anhöriga och 
medarbetare. Större och modernare matsal och samlingsrum är 
viktigt för en väl fungerande omvårdnad och en god arbetsmiljö. 

 
Kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S) har berett 
motionen.  
 
Kommunstyrelsen har reserverat 5 miljoner under 2018 samt ytterligare 5 
miljoner för investeringar under 2019 av bygdemedel för framtida 
fastighetsinvesteringar i Kaitumgården och Bjärkagården. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S) föreslår att: 
 
Motionen anses härmed besvarad.  

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2020-01-27, § 26. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S). 
Kommunfullmäktiges beslut 2018-10-29, § 59. 
Motion från Vänsterpartiet och Socialdemokraterna i Jokkmokks kommun 
inkommen 2018-10-29. 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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§ 30 Dnr 2017:391 
 

Motionssvar- Låt oss bryta osynlighetens bojor 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslår 
kommunfullmäktige besluta 
   
att motionen ska anses vara besvarad i enlighet med yttrandet från 
kommunikatören. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
En motion har inkommit från Henrik Blind och Hanna Sofie Utsi (bägge 
MP). 

 
Sverige betraktas ha världens äldsta pressfrihetslagstiftning som firade 
250 år i förra året, där spridning av information och åsikter är tätt 
sammanknuten med det skrivna ordet, förmedlat via mångfaldigandet av 
papper. Principerna av denna i grundlagen skyddade rättighet bygger på 
rätten att få yttra sig via massmedier; tryckta skrifter, radio eller tv. Vi lever 
i en tid då behovet av oberoende och granskande journalistik är viktigare 
än någonsin. Där tryckfrihetsförordningens portalparagraf om ”att varje 
svensk medborgares rätt att, utan några av myndighet eller annat allmänt 
organ i förväg lagda hinder, utgiva skrifter, given att bevara allmänt lugn, 
utan att återhålla allmän upplysning.” (TF, 1 kap. 1§), är det yttersta värnet 
mot alternativ fakta eller påståenden om fake news. Det sker samtidigt 
som medielandskapet har förändrats med den digitala revolutionen med 
smartphones och sociala medier, där medieföretagen tvingas genomföra 
stora strukturförändringar för att kunna försvara sitt värde samt motverka 
polarisering och desinformation. Där jakten efter nya reklamintäkter och 
nya fungerande affärsmodeller kräver kompetensväxling, effektivisering 
och teknikskiften. Den lokala journalistiken hotas då lokalredaktioner 
försvinner och den granskande journalistiken sker alltmer på distans. 
Enligt rapporten ”Landsbygd i medieskugga”, utgiven 2014, som 
Södertörns högskola genomfört på uppdrag av Jordbruksverket, har var 
tredje lokalredaktion försvunnit på tio år. Det är inte bara en kris för 
nyhetsmediebolagen utan för hela demokratin. För utan insyn och 
granskning av de centrala frågorna och debatterna riskerar engagemanget 
i lokalsamhället att minska. Där frånvaron av lokaljournalistik kan bli 
grogrund för känslan av utanförskap och i förlängningen ökande klyftor i 
Sverige. 
 
Vår kommun Jokkmokk, som är större till ytan än Skåne, Blekinge och 
Halland tillsammans, är tyvärr ett av det nya medielandskapets tidigaste 
offer. Där både Norrländska Socialdemokraten och Norrbottens-Kuriren 
lagt ner sina lokalredaktioner och den radiostudio som fanns på 
kommunhuset har byggts om till kontor då Sveriges Radio gjorde  
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§ 30- fortsättning 
 
nedskärningar. Osynligheten riskerar att bli norm och människorna som 
bor här tycks inte räknas i samhällsdebatten. Det samtidigt som vi bor i en  
kommun med positiv samhällsutveckling med ökande befolkning, kreativa 
näringar som växer fram och ett grundmurat starkt varumärke som lockar 
besökare från hela världen. Vi är en del av det arktiska området som är en 
region som i högsta grad är högintressant rent geopolitiskt. Här finns 
säkerhetspolitiska spänningar, stora naturtillgångar där ekonomisk 
utveckling ställs mot den sociala dimensionen och hållbar utveckling. Här 
lever sedan urminnes tider urfolket samerna som med sin unika kunskap 
är en del av lösningen av det globala klimathotet. Våra gemensamma 
berättelser från invånarna i Jokkmokks kommun är av högsta grad av 
allmänintresse så låt oss bryta osynlighetens bojor och börja agera.  
 
I sitt slutbetänkande En gränsöverskridande mediepolitik. För upplysning, 
engagemang och ansvar (SOU 2016:80) som den särskilda 
Medieutredningen nyligen överlämnade till Regeringen föreslås flera nya 
reformer. Regeringen föreslås skrota dagens presstöd för att ersätta det 
med ett mediestöd som inte enbart är knutet till tryckta medier och att 
särskilt produktionsstöd ska lämnas för journalistisk verksamhet i 
kommuner som är svagt bevakade eller obevakade. Utredningen föreslår 
att produktionsstödet får uppgå till högst 500 000 kronor per kommun, 
vilket knappt motsvarar en journalisttjänst. (SOU 2016:80, sid 362) 
 
Vi i Miljöpartiet de Gröna i Jokkmokks kommun vill att kommunen ska 
arbeta aktivt för att öka närvaron av lokaljournalistik. Vi föreslår att 
kommunen ska initialt tillhandahålla lokaler som har teknisk infrastruktur 
och är kontorsutrustade som nyhetsmediebolagen kan använda för sitt 
arbete då de bevakar vår kommun på plats. Vidare föreslår vi att 
företrädare för nyhetsmediebolagen inbjuds till samtal för att diskutera om 
hur man kan stärka närvaron av den lokala journalistiken i Jokkmokks 
kommun utifrån Medieutredningens förslag.  
 
Miljöpartiet de gröna i Jokkmokks kommun föreslår kommunfullmäktige att 
besluta: 
 
Att uppdra till kommunstyrelsen att arbeta målinriktat och aktivt för att öka 
närvaron av lokaljournalistik i vår kommun som anförs i motionen. 
 
Kommunikatör Ludvig Wästfelt har berett motionen. 
 
Ett aktivt arbete för att öka den mediala närvaron i Jokkmokk är alltid lika 
aktuell, inte minst efter 2000-talets personella nedrustning hos länets 
nyhetsförmedlare. Dock har nyhetsbolag av olika slag alltid haft ett extra 
finger i vinden när det gäller just vår kommun. Inte minst med tanke på 
dess historia, kulturella mångfald och del i den svenska industrialismens 
utveckling.  
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§ 30- fortsättning 
 
Trots detta har lokalredaktionerna i kommunen över tid lagts ner men en 
aktiv bearbetning av riks- och lokalmedia har fortsatt via 
kommunikationsstrateg, kommunikatör samt kommunikationsnätverk via 
webbplats, sociala medier, pressutskick, mediabyråer och personliga 
kontakter. Naturligtvis har även aktiva lokalpolitiker och tjänstepersoner 
bidragit till detta på många olika plan. 
 
 Personlig närvaro för reportrar och journalister har över tid möjliggjorts via 
erbjudande om arbetsplats med de tekniska hjälpmedel som kan erfordras 
- i kommunen lokaler. 
2019 såg vi en positiv utveckling i Jokkmokks kommun med anledning av 
att Norr Media genom Norrbottens Kuriren och NSD tillsatte två 
journalisttjänster. Norr Media förklarar att satsningen blivit möjlig tack vare 
§10 – Särskilda förutsättningar för stöd för lokal journalistik i 
mediestödsförordning (2018:2053). En satsning som fortsätter under 2020 
samtidigt som Sameradion meddelar att de avser öppna en redaktion i 
Jokkmokk redan i inledningen av året. 
 
Detta ger mer lokal journalistik samtidigt som det ger arbetstillfällen. Inte 
minst därför hoppas vi och tror att detta projekt, och denna satsning, är av 
bestående karaktär.  
 
Vi uppmanar därför Norr Media att fortsätta driva diversifierad och hållbar 
journalistisk utveckling i Jokkmokks kommun och att närvaron av reportrar 
och deras bevakning bibehålls över tid. Detta är ett rimligt krav eftersom 
det till sist handlar om vikten, och den totala nödvändigheten, av att värna 
vår svenska demokratimodell. Detta görs aldrig bättre än via lokal 
medianärvaro - i glesbygd likväl som i storstad.  
 
Slutgiltigt bedöms att motionärernas syfte med motionen har uppnåtts till 
en lägre kommunal kostnad men att fortsatt aktivitet är nödvändig för att 
bibehålla en långsiktig lösning. 
 
Motionen anses därmed besvarad. 
 
Det som dock hänt sedan motionen lämnades in är att det från 
regeringshåll skjutits till medel från Regeringen till satsningar på 
journalistisk närvaro i glesbygd. Detta har inneburit att Jokkmokks 
kommun, sedan senhösten 2019, har en bemannad redaktion för NSD 
respektive Norrbottens Kuriren i Jokkmokk. Det blev efter nyåret 2020 
också klart att även Sameradion upprättar en bemannad redaktion i 
kommunen under första delen av 2020. 
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§ 30-fortsättning 
 
Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2020-01-27, § 26. 
Tjänsteskrivelse från kommunikatör Ludvig Wästfelt daterad 2020-01-22. 
Kommunfullmäktiges beslut 2017-04-10, § 17. 
Motion från Henrik Blind och Hanna Sofie Utsi (bägge MP) inkommen 
2017-04-10. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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§ 31 
 

Anmälan av delegationsbeslut  
 
Kommunstyrelsen beslutar  

 
att lägga ärendet till handlingarna. 
____________  
 
Ärendet 
 

 Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 
   

2.03. Tillsättande, entledigande, uppsägning eller avsked av avdelningschef 
 
Beslut 2020-01-20, § 2, Tillsättande av Helen Isaksson Spik som tillförordnad skolchef 
från och med 2020-02-10 till och med 2020-08-09. 
 
2.12 Beslut om lönerevision och generellt löneutrymme samt riktlinjer för lönesättning och 
andra förmåner 
 
Beslut 2020-01-27, § 108, Att teckna lokalt kollektivavtal LOK 19 i enlighet med det 
centrala förhandlingsprotokollet (dnr2020:70) 

 
Beslut 2020-01-27,§ 9, Att anta överenskommelsen om Krislägesavtal  
 
 

 Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
 

1.13 Beslut om remittering av motion och medborgarförslag till vederbörlig handläggare, 
nämnd eller kommunalt bolag  
 
Medborgarförslag – Information på digital tavla på kommunhuset (dnr 2019:1048) 
Beslut: Ärendet bereds av fastighetsansvarig Erik Fagerström  

 
Medborgarförslag – Förslag till att skapa trygghet och förebygga eventuella olägenheter i 
bostadsområden (dnr 2019:1081) 
Beslut: Ärendet bereds av gatuchef Conny Öhman  

 
Motion – Utredning om fastigheter till barn- och utbildningsnämndens 
användningsområde (dnr 2019:1065) 
Beslut: Ärendet bereds av barn- och utbildningsnämnden  
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 § 32 

Övriga anmälningsärenden 
 
Kommunstyrelsens beslutar  

 
att lägga redovisade anmälningsärenden till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 
 
Nedanstående delgivningar anmäls till sammanträdet.  
 
1. Från Försvarsmakten 

- Beslut om förnyad redovisning av riksintressen och områden av 
betydelse för totalförsvarets militära del enligt 3 kap, 9 § 
miljöbalken 

 
  2.     Från Kulturdepartementet 

- Beslut att entlediga auktoriserade revisorn Malin Hedman och 
tillförordna auktoriserade revisorn Anna-Lena Lönnerö 

                        
3.     Från länsstyrelsen i Norrbotten  

- Beslut om bygdemedel med 1 632 000 kr för projektet ”Kultur- och 
upplevelseutveckling (KUPP) 2020. 

- Beslut om bygdemedel med 2 250 000  kr för projektet ”Ny 
kulturskola i Jokkmokks kommun 2020” 

- Bygdemedelssaldo för 2019 
- Beslut om bygdemedel med 742 000 kr för projektet 

”Varumärkesbyggande och kommunikation” 
 

 4.     Från SKR 
- Cirkulär 20:05- Information om lagändring i bidragsbrottslagen 

(2007:612) och i lagen (2008:206) om underrättelseskyldighet vid 
felaktiga utbetalningar från välfärdssystemen 

- Cirkulär 20:04- Ett nytt läkarintyg för sjuklöneperioden och en ny 
arbetsgivarversion av läkarintyget efter dag 14 

- Cirkulär 19:59- Budgetförutsättningar för åren 2019-2023 
- Cirkulär 20:01- Pensionsnämndens beslut om omräkning av 

pensionsbehållning och intjänad pensionsrätt 1997-12-31 enligt 
PFA samt värdesäkring av förmånsbestämda pensioner enligt 
PFA och KAP-KL under år 2020 

- Cirkulär 19:60- Slutligt utfall av 2018 års kommunala 
fastighetsavgift samt prognos för åren 2019, 2020 och 2021 

- Cirkulär 19:65- Överenskommelser om ändrade villkor för 
avgiftsbestämd ålderspension med anledning av förlängt 
arbetsliv  
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- Cirkulär 19:64- Höjd tidigaste uttagsålder för allmän pension och 
införande av riktålder m.m. 

- Cirkulär 19:63- Skogs- och lantbrukstjänstemannaförbundet har 
gått samman med Unionen 

- Cirkulär 19:52- Principöverenskommelse - Nytt kompetens- och 
omställningsavtal och därtill hörande ändringar i Allmänna 
bestämmelser m.m. 

- Cirkulär 19:50- Principöverenskommelse om Allmänna 
bestämmelser m.m. samt partsgemensamma arbeten med 
Lärarförbundets och Lärarnas Riksförbunds Samverkansråd 

- Cirkulär 19:42- Avtal om kopiering av noter och sångtexter inom 
de kommunala musik/kulturskolorna för kalenderåren 2020-2022 

- Meddelande om Överenskommelse mellan staten och SKR om 
psykisk hälsa 2020 

- Meddelande om namnbyte från Sveriges Kommuner och 
Landsting (SKL) till Sveriges Kommuner och Regioner (SKR) 

 
  5.     Från Migrationsverket 

- Redovisning av anvisningsmodell för ensamkommande barn 
 

6.     Från Inera 
- Avsiktsförklaring gällande Säker digital kommunikation (SDK) 

2020 
 

 7.      Från Lantmäteriet 
- Beslut om avstyckning från Porjus 1:4 samt ledningsrättsåtgärd 

och bildande av Porjus 1:178 
- Beslut att fastställa namnet Koratjrönningen/Guorásjrånnik för den 

plats där det nu utmönstrade namnet Negerskallelandet 
redovisades 

 
 8.      Från Kommunassurans Syd Försäkrings AB 

        - Informations- och nyhetsbrev nr 5, 2019 
 

 9.      Från Lapplands Kommunalförbund 
- Protokoll från direktionsmöte 2019-12-18 
-  

 10.      Från socialnämnden 
- Beslut 2019-12-10, § 91, Beslut om budgetuppföljning januari-

oktober 2019 
- Beslut 2019-12-10, § 192, Beslut om budget för 2020 

 
  11.     Från Pensionärs- och handikapprådet 

- Sammanträdesprotokoll från 2019-11-21 
 
  12.     Från kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson 

- Skrivelse till Naturvårdsverket och länsstyrelsen gällande 
båttrafiken från Ritsem till Änonjalme och Vaisaluokta 
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- Skrivelse till revisorerna angående begäran av om granskning av 
allmänna tekniska frågor, översyn av administration, försäljning 
av Porjus Industrihus, upphandling av juridiskt stöd vid 
överklagande av beslut om naturreservat 

- Tecknande av förlikningsavtal med AS67 gällande befintliga 
hyresgäster som vid överlåtelsen av Porjus Industrihus hyrde 
lokaler i byggnaden 

 
 13.     Från ekonomichef Anna Wedin 

- Snabbrapport november 
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§ 33 Dnr 2020:131  
   

Uttalande gällande att Jokkmokks kommun måste ta 
avstånd mot hat och hot mot samer 

 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att till kommunfullmäktige ta fram ett förslag på gemensamt uttalande. 

 ____________ 
 

 Ärendet 
 

En skrivelse har inkommit från Henrik Blind (MP), Karin Vannar (SV), 
Roland Boman (FJK) och Birgit Meier Thunborg (M).  
 
I efterspelet av Girjasdomen har den samiska befolkningen fått utstå hat 
och hot, då främst på sociala medier. Det hör inte hemma i en demokrati 
där alla människors lika värde är själva grundbulten. Där ska ingen behöva 
känna rädsla eller bli ifrågasatt på grund av sitt ursprung. Det är 
oacceptabelt. 
 
Vi är alla medborgare i samma kommun så därför måste vi som är satta 
att bära medborgarnas förtroende stå upp för våra demokratiska principer. 
Därför vill via att samtliga partier som finns representerade i Jokkmokks 
kommunfullmäktige tar gemensamt avstånd mot rasismen och de hot som 
riktas mot den samiska befolkningen. 
 
Det måste fördömas i ett offentligt och skriftligt uttalande i samband med 
kommunfullmäktiges sammanträde den 24 april. 
 
Ärendets beredning 
 
Skrivelse från Henrik Blind (MP), Karin Vannar (SV), Roland Boman (FJK) 
och Birgit Meier Thunborg (M) inkommen 2020-02-10. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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§ 34   Dnr 2020:114   

Förslag till fastighetsförsäljning av Kyrkostaden 1:553, 
Kvarngården 
 

 Kommunstyrelsen beslutar   
 

Att sälja Kyrkostaden 1:553 i befintligt skick till högstbjudande, till 
budgivare 4, Kenny Eriksson för Bert Eriksson Skogsentreprenad AB, till 
en summa av 875 000 kr. 
____________ 

 
Ärendet 

 
Jokkmokks kommun beslutat att genomföra en försäljning av 
”Kvarngården” i Jokkmokk, Kyrkostaden 1:553. 
 
Huset är ett enplanshus med 11 rum. Tomten är 2421 m2.  
 
En försäljning av flerbostadshuset bidrar till att externa parter investerar, 
utvecklar och minskar behovet av kommunala investeringar. 
 
Budgivning har genomförts.  

 
Fastighetsansvarig Erik Fagerström föreslår: 
 
Att sälja huset i befintligt skick till högstbjudande, till budgivare 4, Kenny 
Eriksson för Bert Eriksson Skogsentreprenad AB, till en summa av 875 
000 kr. 
 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från fastighetsansvarig Erik Fagerström daterad 2020-02-
05. 
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§ 35 
 

Kommunstyrelsens ordförande och kommunchefen 
informerar 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att lägga informationen till handlingarna. 
____________  
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S) och kommunchef 
Monica Lundkvist informerar om senaste tidens arbete. 
 
Kommunchefen informerar om arbetssituationen på biståndsenheten och 
att en ny verksamhetschef har rekryterats och att två konsulter hjälper till 
tillfälligt. 
 
Kommunchefen informerar om att alla omflyttningar av verksamheter in till 
kommunhuset nu är klar och att flera fastigheter där dessa var 
lokaliserade till nu har hyrts ut till externa parter. 
 
Kommunchefen informerar att 2019-12-31 så hade kommunen 481 st. 
anställda, en minskning från 510 st. anställda på två år. 
 
Kommunchefen informerar processanalysen som Public Partners gjort och 
de förslag från den som har genomförts 
 
Kommunchefen redogör för att en workshop med SKR gällande 
digitalisering kommer att hållas 14 maj. 
 
Kommunchefen informerar om att badet på Östras sporthall är stängt 
troligtvis till maj och att skadeståndsanspråk för detta förbereds. 
 
Tillväxtchef Stefan Andersson informerar om hur försäljningsprocessen 
kring av Gamla Engelmarks, Kyrkostaden 1:227, är planerat att gå till. 
 
Ordförande informerar om möte med ett däckföretag som planerar 
verksamhet i länet, möte med landsbygdsministern och Fiskflyg gällande 
bland annat landningstillstånd, möte med involverade parter kring 
parkeringssituationen runt Ájtte; Östra skolan och Samernas 
Utbildningscentrum samt möte med strandskyddsutredningen. 
 
Bussgods verksamhet i kommunen diskuteras. 
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